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《中國鳥類圖鑒》訂購表格 

《中國鳥類圖鑒》是一套中國野外拍攝的鳥類圖集（涵蓋台灣地區、藏南地區鳥種）。 收集中國野外鳥種約
1,200 種，圖片 4,000 餘張，隸屬於 21 目、101 科。全書分上、中、下 3 卷，1,860 碼，採用大 16 開本圖書標準
版本印製。書中鳥種名字包括中文和英文，以及種和亞種的拉丁學名。對野鳥的種類名稱、形態特徵、分佈區域、
保護級別、相對能見程度、留居時間、研究價值、生活特性等各種知識進行了精闢梳理、分類及編排。 
書 號：ISBN7-80691-804-3  出版單位：海峽書局  出版日期：2013 年 1 月 

 
香港觀鳥會獲《中國鳥類圖鑒》出版商提供一次性的團購優惠，本會會員可於優
惠期內以八折訂購，詳情如下： 
 
1. 書名：《中國鳥類圖鑒》一套上、中、下共三卷 

重量：22 公斤 
原價：人民幣 2,800 元 

2. 香港觀鳥會會員團購優惠：港元 2800* (人民幣 2800 元 X 8 折 / 匯率 0.8)，數量不限。 
3. 團購優惠截止日期：2013 年 3 月 4 日 
4. 訂購方法：填妥訂購表格，連同支票/付款證明@寄回本會，或到本會辦事處繳付現金。 
5. 發貨方法/時間：本會在團購截止日期後向出版商訂購，出版商會把書籍以平郵包裹#方式

直接郵寄予會員所註明的郵寄地址，預計訂戶可於 5 月至 6 月期間收到書籍。 
 

備註： 
*價錢已包括平郵郵費及本會手續費，只限會員訂購。如人民幣匯價出現大幅波動，本會保留提高訂購價的權利。 
# 由於包裹的重量會超過 22 公斤，郵差不一定能把包裹直接派遞至閣下的郵寄地址，而是給予通知咭請閣下自
行到附近的郵局領取，敬請留意。 
@支票抬頭：香港觀鳥會，本會中國銀行(香港)帳號：012-878-1-076439-9 
 

《中國鳥類圖鑒》訂購表格 (有效期至 2013 年 3 月 4 日) 

會員姓名 (亦為本訂單聯絡人) : 
 

 

會員編號 : 會員聯絡電話 : 

訂購數量(套) : 
 

總金額 (HK$2,800 / 套)： 付款方法： 
現金 / 入數單據 /  
支票 (號碼________________) 

郵寄地址 : 
 
 
收件人姓名(如非訂購會員)： 
 
 

收件人電話(如非訂購會員)： 
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“Field Guide to the Birds of China” - Group Purchase 
HKBWS is arranging a group purchase of the “Field Guide to the Birds of China” published in 
January 2013.  Members joining this group purchase within the offer period are entitled to a 
discount of 20% off on the set of books.  
 
1. Title: Field Guide to the Birds of China (Volume I to III)   

Weight: 22 kg 
List price: RMB2,800- 

2. Group purchase price for HKBWS member: HK$2,800-* (RMB2800 X 80% / 0.8 exchange rate) 
3. Order deadline: March 4, 2013  
4. How to order:  Fill out the order form and return it to our office together with a cheque or 
deposit slip@.  You may also visit our office in person for cash payment.  
5. Delivery: A group order will be placed to publisher upon collection of all individual orders from 
members on or before order deadline. The set of books will be posted to delivery address provided 
by member by surface parcel# directly from China and is expected to reach member around May or 
June. 
 

Remarks: 
*Price includes postage by surface mail and handling charge of the Society. This offer applies to HKBWS members only. 
The Society reserves the right to increase the group purchase price should there be significant exchange rate fluctuations. 
# The set of 3 books is rather heavy, ie over 22 kg, that the parcel may not be able to delivered door-to-door.  You may 
be asked to collect the parcel from nearby post office.  
@ Cheque payable to “The Hong Kong Bird Watching Society”.  Our Bank of China (HK) a/c no.: 012-878-1-076439-9 
 

“Field Guide to the Birds of China” 
Order Form (Valid till 4 March, 2013) 

Name of Member (contact person of this 

order) : 
 

Membership No. : Member’s contact no. : 

Order Quantity (Set) : 
 
 

Total Amount (HK$2,800 / set)： Payment by:   
Cash / Direct deposit / Cheque  
(CQ no. ________________________) 

Delivery to : 
 
 

Name of Recipient (if different from name 

of member)： 
 

Recipient’s contact no. (if different from 

name of member)： 
 

 


